

EU-Konformitätserklärung Nr. 001

gemäß Art. 39 und Anhang VIII der Verordnung (EU) 2025/40 (PPWR)

1. Eindeutige Kennung siehe Lieferscheinnummer.
Interne Kennungen: 78346, 78347, 78357, 78358, 78359, 78360, 78361, 78362, 78363, 78364
2. Name und Anschrift des Erzeugers:
Ruwac Industriesauger GmbH
Westhoyeler Str. 25
49328 Melle
Deutschland
3. Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Erzeuger.
4. Gegenstand der Erklärung (Kennung der Verpackung zwecks Rückverfolgbarkeit)
Beschreibung der Verpackung: Karton aus Wellpappe (PAP20) mit Klebestreifen (PP), Begleitpapiertasche (LDPE), Packpapier (PAP22), Verschlussbeutel (LDPE) und Luftpolsterfolie (LDPE)
Verpackungsart: Transportverpackung
Verwendungszweck: Schutz der Ware beim Transport
5. Der unter Nummer 4 genannte Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Rechtsvorschriften der Union in Bezug auf die Harmonisierung, soweit anwendbar: Verordnung (EU) 2025/40 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 19. Dezember 2024 über Verpackungen und Verpackungsabfälle (PPWR) — ABl. L, 2025/40, 22.1.2025; ELI: data.europa.eu/eli/reg/2025/40/oj —, insbesondere:
 - Artikel 5 (Stoffe in Verpackungen)
 - Artikel 6 (Recyclingfähigkeit)
 - Artikel 7 (Rezyklatanteil)
 - Artikel 8 (biobasierte Rohstoffe)
 - Artikel 9 (Kompostierbarkeit)
 - Artikel 10 (Minimierung von Verpackungen)
 - Artikel 12 (Kennzeichnung)
6. Angewandte harmonisierte Normen:
EN13428; EN13430
7. Einzelne Bestimmungen finden gemäß den in der PPWR vorgesehenen Übergangsregelungen und delegierten Rechtsakten ggf. erst zu einem späteren Zeitpunkt Anwendung. Bei Verpackungen zum Transport von Gefahrgut gelten die einschlägigen Ausnahmen.

Melle, 12.08.2026
Ort, Datum


Michael Westerhold, Geschäftsführer

EU Declaration of Conformity No. 001

in accordance with Article 39 and Annex VIII of Regulation (EU) 2025/40 (PPWR)

1. Unique identifier: see delivery note number.
Internal identification numbers: 78346, 78347, 78357, 78358, 78359, 78360, 78361, 78362, 78363, 78364
2. Name and address of the manufacturer:
Ruwac Industriesauger GmbH
Westhoyeler Str. 25
49328 Melle
Germany
3. The manufacturer bears sole responsibility for issuing this declaration of conformity.
4. Subject of the declaration (packaging identifier for traceability purposes)
Description of the packaging: Corrugated cardboard box (PAP20) with adhesive tape (PP), document pouch (LDPE), packing paper (PAP22), sealable bag (LDPE) and bubble wrap (LDPE)
Type of packaging: Transport packaging
Intended use: Protection of the goods during transport
5. The subject of the declaration referred to in point 4 complies with the relevant Union legislation on harmonization, where applicable:
Regulation (EU) 2025/40 of the European Parliament and of the Council of 19 December 2024 on packaging and packaging waste (PPWR) — OJ L, 2025/40, 22 January 2025; ELI: data.europa.eu/eli/reg/2025/40/oj —, in particular:
 - Article 5 (Substances in packaging)
 - Article 6 (Recyclability)
 - Article 7 (Recycled content)
 - Article 8 (bio-based raw materials)
 - Article 9 (Compostability)
 - Article 10 (Minimisation of packaging)
 - Article 12 (Labelling)
6. Harmonised standards applied:
EN13428; EN13430
7. Individual provisions may, where applicable, only come into force at a later date in accordance with the transitional arrangements and delegated acts provided for in the PPWR. The relevant exemptions apply to packaging used for the transport of dangerous goods.

Melle, 12.08.2026
Location, Date



Michael Westerhold, Managing Director